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Onderwerp Geluidsschermen langs het spoor

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmedede ling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Wethouder Lok

Schermen van 5 meter hoog geven geen uitzicht en zorgen o.a. voor schaduwwerking.

Geluidsschermen en solar kunnen uitzicht en doorzicht bieden.

Verder geeft solar een bijdrage aan de duurzaamheidsagenda van Roosendaal.

Ook Breda werkt met solar in haar geluidsschermen.

lk verwijs naar de bijlage.

Vragen:

L. Bent u bekend met solar en geluidsschermen in deze en de mogelijkheden daarvan?

2. Bent u in het kader van dit dossier bereid om solar en geluidsschermen nader te

onderzoeken en als maatwerk mee te nemen?

3. Bent u bereid in uw visie solar en geluidsschermen en de mogelijkheden die dit kan bieden op

te nemen?



Alvast dank voor uw antwoorden

Na mens de PvdA-fractie,

Paul Klaver

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1-. Wij hebben kennisgenomen van de ideeën in Breda over deze schermen. Het is van belang om

te weten of dergelijke schermen een zelfde geluidsabsorberende werking hebben als andere

geluidsschermen. We zullen bij Prorail informeren naar hun bevindingen over doelmatigheid

van dergelijke schermen.



2. De stedenbouwkundige visie Roosendaal inzake geluidsschermen langs het spoor, is op een

brede participatieve wijze tot stand gekomen. Op een groot deel van het spoor traject, en

dan met name in het stedelijk- en woonlandschap deel was er een brede overeenstemming

tegen geluidsschermen. Dit is vastgelegd in de stedenbouwkundige visie.

3. Gezien de breed gedragen overeenstemming tijdens de participatie bijeenkomsten is het niet

kies om achteraf wijzigingen in de visíe op te nemen.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Burge n ude Roosendaal.

Wethouder Bereikbaarheid en Mobiliteit




